
 
ÖSTERMALMS STADSDELSFÖRVALTNING 
ÄLDREOMSORGEN  

 

SID 1 (3) 

 

 

Box 24156, 104 51 Stockholm. Telefon 08 508 10 000. Fax 08-508 10 030. Org. nr 212 000 0142 

ostermalm@stockholm.se 

Besöksadress Karlavägen 104 www.stockholm.se 

 

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds 

sammanträde  

2011-05-09 
 
Justeras 2011-05-10 

 

 

 
………………………………………………… ………………………………………………. 

Viveca Sarman  Yvonne Wendt 

 

Närvarande ledamöter:    SPF Viveca Sarman                                                                        

  PRO Ulla Bowallius 

  SPF Olof Björlin 

  SPF Margareta Thörnblom 

  SPF Christina Harjulin 

 

Närvarande ersättare: SPF Yvonne Wendt  

PRO Irja Nilsson  

SPF Ulla Löfberg  

  SPF Alice Unander-Scharin 

  SPF Kerstin Appel 
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§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Yvonne Wendt justerar dagens protokoll. 

 

§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 10 maj kl. 15:30 Protokollet e-postas till 

medlemmarna inför justering.  

 

§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2011-04-04 
Fredag den 13/5 kl 11:00 är det återinvigning av Uteträffen i Tessinparken. Företaget 

”Lappset” som levererat träningsredskapen närvarar. Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 4. Besök av Parkmiljögruppen Norra Innerstaden  
Britt Mattson landskapsarkitekt och Magnus Björkman parkingenjör berättade om 

planerade upprustningar och kommande planer för Östermalms parker. Viss uppdelning 

av ansvar finns mellan Parkförvaltningen och Trafikkontoret vad gäller parkmark i 

anslutning till gatumark. Trafikkontoret ansvarar för parkernas belysning. I skriften 

”Parkplan Östermalm” beskrivs Östermalms parker. Skriften kan laddas ner från 

Stockholms stads hemsida.  
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Pensionärsrådet framförde att belysningen behöver förbättras i Tessinparken och 

Stureparken. Behov finns av fler och större sopmajor. Vidare menade pensionärsrådet att 

bänkar och bord behövs i anslutning till Uteträffen i Tessinparken.  

 

§ 5.  Ärenden till stadsdelsnämnden 2011-05-19 
Tertialrapport 1 Östermalms stadsdelsnämnd 

- Pensionärsrådet efterlyser en broschyr som enkelt förklarar skillnaderna mellan olika 

boendeformer.  

- Pensionärsrådet menar att Kommunfullmäktiges mål vad gäller brukares nöjdhet med 

anhörigstöd är för lågt. Marianne Snell menar att brukares nöjdhet med anhörigstöd 

vid tidigare mättillfällen visat sig vara lågt och att det nu uppsatta målet är satt utifrån 

vad som kan vara realistiskt att kunna uppnå. En orsak till det tidigare låga resultatet 

kan vara att definition av vad som menas anhörigstöd är otydlig. 

- Pensionärsrådet menar att nöjdheten hos brukare med måltidssituationen är låg utifrån 

att Östermalm har arbetat med ökad kvalitet vid måltiderna under flera år. Marianne 

Snell menar att en förklaring kan vara att även medvetenheten hos brukarna kring 

dessa frågor har ökat.  

- Pensionärsrådet menar att Uteträffen i Tessinparken borde finnas beskriven 

tillsammans med de övriga öppna träfflokalerna.  

- Lagändringen i Socialtjänstlagen angående vistelsebegreppet kan komma att innebära 

ökade kostnader. Enligt Marianne Snell finns medel avsatta för detta. 

- Del av äldreomsorgens prognostiserade överskott om 5 miljoner kan enligt Marianne 

Snell eventuellt komma att användas efter sommaren för upprustning av inventarier i 

vård och omsorgsboenden.  

 

Kvalitets- och avtalsuppföljning Kattrumpstullens vård- och omsorgsboende 

Kattrumpstullens vård och omsorgsboende har fått ny ledning. Ny enhetschef heter Eva 

Magnusson. De avvikelser som kommit fram i samband med uppföljningarna följs upp av 

stadsdelsförvaltningen på utsatta datum. Kattrumpstullens avtal om fortsatt drift med 

Stockholms stad har förlängts, tilläggsavtal skrivs med anledning av detta.  

 

Kvalitets- och avtalsuppföljning Kampementets vård- och omsorgsboende 

De avvikelser som framkom i samband med avtalsuppföljningen följs upp av 

stadsdelsförvaltningen på utsatta datum. Stadsdelsförvaltningen kommer under sommaren 

att regelbundet följa upp att matbeställningar, personalbemanning och utevistelse sker 

enligt avtal. Pensionärsrådet framhåller vikten av att rätt kost beställs till de boende.  

 

Kvalitets- och avtalsuppföljning Körsbärsgårdens vård- och omsorgsboende 

Endast mindre avvikelser framkom i samband med avtalsuppföljningen. Dessa följs upp 

på angivna datum av stadsdelsförvaltningen. 

 

Redovisning av 2010 års stimulansmedel 

Ärendet kommer att tas upp på Östermalms stadsdelsnämnds möte i juni 2011. 

 

Svar på skrivelse om antal anmälningar enligt Lex Sarah och Lex Maria 

Pensionärsrådet hade inga tillägg till skrivelsen. 

 

Ärenden för kännedom 
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- Patientnämnden statistik 2010 Östermalms stadsdel 

Pensionärsrådet tog upp frågan om invånare på Östermalm oftare kontaktar 

patientnämnden jämfört med andra stadsdelar. Marianne Snell undersöker och 

återkommer. 

 

- Äldreombudsmannens årsrapport 2011 

Pensionärsrådet konstaterade att ett flertal Östermalmsbor hade hört av sig till 

Äldreombudsmannen under 2010.  

 

- Äldreomsorgsinspektörerna s årsrapport 2011 

Profilboenden och korttidsvård på Östermalm har fått medelpoäng vid 

äldreomsorgsinspektörernas poängbedömning. Äldreomsorgsinspektörerna tar i sin 

rapport upp att korttidsplatser behövs i staden, medan aktuell statisktik visar att befintliga 

platser inte används fullt ut. Pensionärsrådet menar att vårdplanerarna oftare borde 

upplysa äldre vid utskrivning från sjukhus att dessa finns.  

 

§ 6. Rapport från vård- och omsorgsboenden 
Dianagården 

Ulla Bowallius meddelade att förtroenderådet inte haft något möte den senaste tiden. 

 

Linnégården 

Nästa förtroenderådsmöte inplanerat till den 25 maj 2011.  

 

Rio Vård och omsorgsboende 

Rapport av Christina Harjulin från förtroenderådets möte den 24 april. Frukostklubb för 

personal har införts 1ggr/månad. Semesterplaneringen pågår, semesterperioder för ordinarie 

personal. Volontärer kommer att finnas under sommaren med uppgift att hjälpa de boende att 

komma ut. Kompetensutveckling för personal har skett avseende måltidssituation och 

dokumentation. Nu finns två dokumentationsstödjare per våningsplan. Kulturvecka ordnas i 

maj, bland annat kommer mat från andra länder serveras.  

 

§ 7. Övriga frågor 
Kerstin Kullberg delade ut en broschyr om Östermalmsträffen, en öppen träfflokal för 

äldre med psykisk ohälsa. Östermalmsträffen drivs av Frälsningsarmén med 

föreningsbidrag från Östermalms SDN.   

 

Förslag att vård vid livets slutskede blir ett tema för pensionärsrådet i höst.  

 

§ 8. Nästa möte   
Nästa sammanträde är den 7 juni 2011. Lokal: Hjorten 

 

 

Sekreterare: Kerstin Kullberg 

 

 


